開OLY 蹴ATRIMONY UNITING JOHN LOW WEE LIANG & TANG WEN SING 劉偉良典董文星 婚禮慶典 1 DECEMBER 2001, SATURDAY 2:30PM

ORDER OF SERVICE

婚禮程序

PRELUDE	序 乐
PROCESSIONAL*	*婚礼进行曲
CALL TO WORSHIP*	*宣告
Hymn*	*会众唱诗
Great is Thy Faithfulness	
你信实何广大	
Prayer	祷告
SOLEMNIZATION OF MARRIAGE	证婚礼
The vows ~ 许愿	
Exchange of rings -	
Pronouncement ~ 宣告	
<i>Prayer</i> - 祈祷与	祝福
SIGNING OF REGISTER	签署婚书
SPECIAL ITEM	特别献诗
SCRIPTURE READING	读 经
Psalm 19	
诗篇十九章	
EXHORTATION	勉励
Hymn*	*会众唱诗
To God be the Glory	
荣耀归於真	[神
BENEDICTION*	*祝 福
RECESSIONAL*	*礼成乐曲
Photography	拍照留念
Congregation please stand	会众请站立

基督教新加坡生命堂 SINGAPORE LIFE CHURCH

GREAT IS THY FAITHFULNESS

Great is Thy faithfulness, O God my Father; There is no shadow of turning with Thee; Thou changest not, Thy compassions, they fail not; As Thou hast been, Thou forever will be.

Refrain Great is Thy faithfulness, Great is Thy faithfulness, Morning by morning new mercies I see. All I have needed Thy hand hath provided; Great is Thy faithfulness, Lord, unto me.

Summer and winter and springtime and harvest, Sun, moon and stars in their courses above Join with all nature in manifold witness To Thy great faithfulness, mercy and love. *Refrain*

Pardon for sin and a peace that endureth Thine own dear presence to cheer and to guide; Strength for today and bright hope for tomorrow, Blessings all mine, with ten thousand beside. *Refrain*



"And now abide ...

你信实何广大

你信实何广大上帝我天父 你绝对无阴影光明永住 你的慈爱怜悯长存不改变 过去现在如是今后亦然

副歌

你信实何广大你信实何广大 每天清晨我领受信恩赐 我一切需要你全安排妥 当何等的大信实主赐给我

夏天继续春天冬天接秋天 太阳月亮众星循轨运行 我心响应宇宙同证主慈爱 上主万般信实常存永在

既赐赦罪救恩又赐他平安 亲身向我显现慰抚万般 赐我天天力量赐光明前途 已受恩惠重重还有千万

···· these three; but the greatest of these is ···

Psalm 19

- ¹The heavens declare the glory of God; the skies proclaim the work of his hands.
- ²Day after day they pour forth speech; night after night they display knowledge.
- ³There is no speech or language where their voice is not heard.
- ⁴Their voice goes out into all the earth, their words to the ends of the world. In the heavens he has pitched a tent for the sun,
- ⁵which is like a bridegroom coming forth from his pavilion, like a champion rejoicing to run his course.
- ⁶It rises at one end of the heavens and makes its circuit to the other; nothing is hidden from its heat.
- ⁷The law of the LORD is perfect, reviving the soul. The statutes of the LORD are trustworthy, making wise the simple.
- ⁸The precepts of the LORD are right, giving joy to the heart. The commands of the LORD are radiant, giving light to the eyes.
- ⁹The fear of the LORD is pure, enduring forever. The ordinances of the LORD are sure and altogether righteous.
- ¹⁰They are more precious than gold, than much pure gold; they are sweeter than honey, than honey from the comb.
- ¹¹By them is your servant warned; in keeping them there is great reward.
- ¹²Who can discern his errors? Forgive my hidden faults.
- ¹³Keep your servant also from willful sins; may they not rule over me. Then will I be blameless, innocent of great transgression.
- ¹⁴May the words of my mouth and the meditation of my heart be pleasing in your sight, O LORD, my Rock and my Redeemer.





诗篇十九章

1诸天述说神的荣耀,穹苍传扬他的手段。

²这日到那日发出言语。这夜到那夜传出知 识。

3无言无语,也无声音可听。

⁴他的量带通遍天下,他的言语传到地极。神 在其间为太阳安设帐幕。

⁵太阳如同新郎出洞房,又如勇士欢然奔路。 ⁶他从天这边出来,绕到天那边。没有一物被

隐藏不得他的热气。

⁷耶和华的律法全备,能苏醒人心。耶和华的 法度确定,能使愚人有智慧。

8耶和华的训词正直,能快活人心。耶和华的

命令清洁,能明亮人的眼目。 9耶和华的道理洁净,存到永远。耶和华的典

章真实,全然公义。 ¹⁰都比金子可羡慕,且比极多的精金可羡慕。

比蜜甘甜,且比蜂房下滴的蜜甘甜。

¹¹况且你的仆人因此受警戒。守着这些便 有大赏。

¹²谁能知道自己的错失呢。愿你赦免我隐 而未现的过错。

¹³求你拦阻仆人,不犯任意妄为的罪。不容 这罪辖制我。我便完全,免犯大罪。

¹⁴耶和华我的磐石,我的救赎主阿,愿我口中 的言语.心中的意念在你面前蒙悦纳。

TO GOD BE THE GLORY

To God be the glory, great things He has done; So loved He the world that He gave us His Son, Who yielded His life an atonement for sin, And opened the life gate that all may go in.

Refrain

Praise the Lord, praise the Lord, Let the earth hear His voice. Praise the Lord, praise the Lord, Let the people rejoice. O come to the Father, through Jesus the Son, And give Him the glory, great things He has done.

O perfect redemption, the purchase of blood, To every believer the promise of God; The vilest offender who truly believes, That moment from Jesus a pardon receives. *Refrain*

Great things He has taught us, Great things He has done, And great our rejoicing through Jesus the Son; But purer, and higher, and greater will be Our wonder, our transport, when Jesus we see. *Refrain*

···· Faith, Hope, Love ···

荣耀归於真神

荣耀归於真神他成就大事 为爱世人甚至赐下独生子 献上他生命为人赎罪受害 永生门已打开人人可进来

副歌

赞美主 赞美主 全地听主声音 赞美主 赞美主 万民快乐高兴 请来藉 主耶稣进入父家中 荣耀归主他已成就大事工

赎罪完全救恩主宝血大功 凡信者得永生神应许世人 只要我众罪人真心接纳主 一经信靠耶稣必蒙他赦免

荣耀 归於真神他成就大事 藉圣子耶稣我们得大欢喜 至圣至尊荣我主耶稣基督 将来得见主面何等大恩宠

... Love"

1 Corinthians 13:13 (NKJV) Firstly, we want to thank our Heavenly Father who brought us together and who has always been there to guide and to lead us in our relationship.

Than

Secondly, we want to thank our parents for bringing us up and providing for us. And also thank them for the supports they have given to us while we were preparing for the wedding. We earnestly pray that our God Almighty will continue to watch over them and bless them with good health and peace.

Finally, we want to thank all the relatives and friends to make this event a memorable one, especially . . .

MARRIAGE COUNSELOR AND EXHORTATION PASTOR ~ Rev George Teo 🦇 SOLEMNIZING PASTOR Rev \sim Christopher Chia so MASTER OF CEREMONY ~ Pastor William Wong & BEST MAN ~ Mr Kevin Pang & MAID OF HONOR ~ Ms Lek Puay Koong & PAGE BOY ~ Mr Jeremv Tang Son FLOWER GIRL ~ Ms Deborah Tan Son ORGANIST ~ Dr Tang Boon Sen 🧇 PIANIST ~ Aunty Siang Hoon 🧇 TRUMPET ~ Elder Harry Sim 🗫 TRANSLATOR ~ Ms Pauline Ang 🌭 SCRIPTURE READER ~ Dr Tang Boon York & Dr Lim Lee Nai 🧇 SPECIAL ITEM ~ Ms Dorcus Tan & Ms Victoria Phua 🎐 RECEPTIONIST ~ Ms Lee Sybin & Ms Lynn Yang 🧇 USERS ~ Mr Jimmy Lim & Team & SOUND SYSTEM ~ Mr Michael Quah & Mr Samuel Ng 🗫 TRAFFIC CONTROLLER ~ Mr Benedict Ong so COORDINATOR & LOGISTICS ~ Mr Low Kah Keong & Mr Lim Hock Hua 🎐 DECORATION COORDINATOR ~ Ms Ioanna Koh Ş FLOWER ARRANGEMENTS ~ Ms Linda Hsu 🧇 HELPERS ~ Mr & Mrs Sebastian Ong, Mr & Mrs Tang Khoon Hoe, Mr & Mrs Lim Yu Sim, Mr & Mrs Benjamin Ng & ··· last but not least – YOU!

Thank you & God bless you all!